
 

        

Protokół nr XVII/II/20 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 27 lutego 2020 r.  

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 14:30, zakończono o godz. 16:30.      

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Małgorzata Bednarek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju Pana 

Romana Kaczmarczyka, Zastępcę Burmistrza Panią Alicję Piwowar, Skarbnika Gminy Panią 

Wiolettę Drangowską, Radcę Prawnego Panią Irenę Brzozowską, Przewodniczącego Rady 

Powiatu Pana Zbigniewa Łopusiewicza, przedstawicieli Straży Miejskiej oraz wszystkich 

pozostałych przybyłych na sesję.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 14 radnych, nieobecna: Mariola Kozińska. 

Poddano pod głosowanie protokół nr XVI/I/20 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 30 

stycznia 2020 r. Radni przyjęli protokół jednogłośnie, 14 głosów „za”. 

 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2020 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata  

     2020-2030; 

c) w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej Lądka-Zdroju dla uczniów;  

d) w sprawie zmiany uchwały nr XX/124/12 z dnia 1 marca 2012 r. w sprawie przyjęcia    

    regulaminu korzystania z  parków; 

e) w sprawie zmiany uchwały nr XXI/146/2008 z dnia 26 czerwca 2008 r. w sprawie   

    wprowadzenia regulaminu korzystania z placów zabaw na terenie Gminy Lądek-Zdrój; 

f) stanowisko Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w sprawie likwidacji połączeń komunikacji  

    autobusowej PKS Kłodzko na linii Kłodzko - Lądek-Zdrój - Stronie Śląskie.  

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

4. Informacja na temat promocji gminy i współpracy z miastami partnerskimi. 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

6. Zamknięcie obrad.                                                             

 

 

Część II. 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 



 

 

 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2020 rok 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opinio-

wała projekt uchwały. 

Głos zabrała Pani Skarbnik Wioletta Drangowska przedstawiając autopoprawkę do projektu 

uchwały. Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmiany dotyczą funduszu sołeckiego Trzebieszowic.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką, w głosowaniu wzięło udział 

14 radnych; 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

 Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/115/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 

2020-2030 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opinio-

wała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za” – jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/116/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

c) w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej Lądka-Zdroju dla uczniów 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji ds. 

Społecznych Panią Dorotę Urbańczyk, która poinformowała czyje wnioski o przyznanie 

stypendiów zostały zaopiniowane pozytywnie. Odczytano nazwiska osób, którym przyznano 

stypendia naukowe i sportowe. Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w takiej formie.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”- jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/117/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

d) w sprawie zmiany uchwały nr XX/124/12 z dnia 1 marca 2012 r. w sprawie przyjęcia    

regulaminu korzystania z parków 

 

Głos zabrał  Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk, wyjaśniając że konieczność 

wprowadzenia zmian w regulaminie korzystania z parków wynikała z zaleceń, aby w uchwale 

nie powielać zapisów zawartych w przepisach prawnych wyższego rzędu.  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Dorota Urbańczyk poinformowała, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  



 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/118/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

e) w sprawie zmiany uchwały nr XXI/146/2008 z dnia 26 czerwca 2008 r. w sprawie   

wprowadzenia regulaminu korzystania z placów zabaw na terenie Gminy Lądek-Zdrój 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczących Komisji, na 

posiedzeniu których procedowano projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Dorota Urbańczyk poinformowała, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/119/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

f) w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w sprawie likwidacji 

połączeń komunikacji autobusowej PKS Kłodzko na linii Kłodzko - Lądek-Zdrój - Stro-

nie Śląskie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej wyjaśniła, że w projekcie stanowiska Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju w sprawie likwidacji połączeń PKS, który radni otrzymali wcześniej wprowadzono 

poprawki stylistyczne, które jednak nie mają wpływu na sens przekazu.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVII/120/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami. Wyjaśnił, że sprawozdanie będzie 

miało odmienną formę niż dotychczas. Omówiona zostanie działalność Burmistrza między 

sesjami z dokładnym przedstawieniem co Burmistrz w tym okresie parafował swoim 

podpisem i pieczątką.  

Na początku Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował o tym, że Pani Wiceburmistrz odebrała 

wyróżnienie dla naszej Gminy w konkursie Innowacyjny Samorząd. Wspomniał również o 

rozpoczynającej się w Inkubatorze Przedsiębiorczości konferencji z przedstawicielami 

Uniwersytetu Przyrodniczego we Wrocławiu.  

W dalszej części sprawozdania Burmistrz Lądka-Zdroju szczegółowo przedstawił efekty 

swojej działalności omawiając pracę poszczególnych wydziałów Urzędu Miasta i Gminy i 

bieżące sprawy Gminy.  

Szczegóły sprawozdania znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną 

część protokołu.  

Nie było pytań do sprawozdania, jednak Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk 

poprosił o możliwość zabrania głosu w sprawie sieci wodociągowej.  



 

 

 

Burmistrz przedstawił za pomocą rzutnika wyniki inwentaryzacji sieci wodociągowej na 

terenie Gminy Lądek-Zdrój, zawierające takie dane jak długość magistrali, długość sieci 

rozdzielczej oraz ilość przyłączy.  

Głos w sprawie inwentaryzacji sieci wodociągowej zabrał Radny Sławomir Walentynowicz. 

Wyraził opinię, że na posiedzeniu Komisji ds. Gospodarczych w przyszłym miesiącu chętnie 

zapoznałby się z wynikami tej inwentaryzacji, nie tylko w ujęciu informatycznym.  

 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Pana Zbigniewa Łopusiewicza, 

który po krótce omówił tematy poruszane na sesji Rady Powiatu oraz bieżące sprawy z 

działalności Powiatu, m. in. sprawę likwidacji kursów PKS i założenia programu Kolej Plus. 

Pytanie do wystąpienia Pana Przewodniczącego Rady Powiatu zadał Radny Tomasz Stuła. 

Zapytał kto jest odpowiedzialny za wpuszczenie na rynek kolejnego przewoźnika. Wyraził 

również opinię co do tego, czy znajdą się chętni na podróżowanie koleją, czy nie lepiej środki 

finansowe przeznaczyć np. na remonty dróg.  

Przewodniczący Rady Powiatu odniósł się do tych uwag wyjaśniając, że jeśli kolej będzie 

kursować regularnie, na pewno znajdą się chętni na podróż chociażby do Kłodzka. Zaznaczył 

również, że jeśli przewoźnik występuje o zezwolenie na uruchomienie linii łączącej kilka 

powiatów decyzję wydaje marszałek.  

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Małgorzata Bednarek 

przedstawiając informacje z działalności Rady Miejskiej. Omówione zostały po krótce 

wydarzenia i spotkania, w których brała udział Pani Przewodnicząca oraz korespondencja, 

która wpłynęła do Biura Rady.  

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część 

protokołu.  

 

O udzielenie głosu poprosił Radny Leszek Pazdyk. Pochwalił się, że lądecka jednostka 

OSP dysponuje najwyższą drabiną w całym województwie. Pan Pazdyk zaprosił wszystkich 

na uroczyste obchody 75-lecia powstania lądeckiej jednostki OSP, które odbędą się 13 

czerwca. 

 

Głos zabrał również Radny Sławomir Walentynowicz, który wyraził opinię, że 

sprawozdania z działalności Burmistrza i Przewodniczącej Rady powinny być krótkie, 

syntetyczne i treściwe. Dodał, że jego zdaniem w sprawozdaniu Pana Burmistrza zabrakło 

informacji o odwiercie i kwestii porozumienia z Panią Prezes Uzdrowiska.  

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej informując, że uwagi do sprawozdania 

należało zgłaszać bezpośrednio po jego zakończeniu.  

 

4. Informacja na temat promocji gminy i współpracy z miastami partnerskimi. 

 

Radni po zapoznaniu się z Informacją na temat promocji gminy i współpracy z miastami part-

nerskimi nie mieli uwag. 

 



 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

Nie było żadnych oświadczeń i wniosków radnych.  

 

 

5. Zamknięcie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Małgorzata Bednarek 

zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju.  

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

          (-) 

 

  

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 27-02-2020 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu  

   27 lutego 2020 r.  

 

 


